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1. Opfølgning på referat fra sidste møde 

Godkendt uden kommentarer. 
 

2. Forskningslederrum  

Se bilag. Kommentarer ønskes mhp. tid for virke og mål for virke. 

 

BLJ uddybede, at dette dokument ønskes bibeholdt for sikre hurtig opstart at nye 

forskningsledere ved udskiftning. 

 

Insitutrådets havde følgende feedback: 

 

Umiddelbart overordnet feedback: det er mange opgaver som FL forventes at løse. 

 

Kommentarer til hvert afsnit: 

 

Overall: 

- «department stategy» → «unit strategy» 

Research: 

- «Ensure contact to national and international research environments and 

organize platforms for scientific exchange» kan evt. udgå, at det mere ses som 

en institutlederopagve. 

- «Coordinate major joint applications for external funding» → ændres til noget 

med «Inspire...» 

Education: 

- Postgraduate kan uddybes 

- Folkeuniversitetet – kan vi dyrke det mere? 

Positions 

- Skal tilføjes «unit»  

- Tilføjes mere udførlig beskrivelse af opgaver omkring onboarding. 

Personnel 

- Sætningen «Assess and possibly adjust employees’ bonuses at the annual salary 

negotiations.» skal opblødes og afspejle at forskningsleder ikke er den egentlige 

forhandler, men kan foreslå lederindstillinger til institutleder. 



Tid: 

Det kunne være 5 års åremål. 

3. Status på BML’s prispolitik 

Institrådet efterspørger udmelding af nye priser hurtigst muligt 

Det vil forventeligt ske januar 2024. 

 

BLJ oplyste at BMLs dobbeltdrift indtil 1. maj 2025 nu er godkendt af SDUs direktør. 

 

4. Institutforum 29/11 med deltagelse af rektor/prorektor (udskudt til 2024 pga 
flytning) 
 
Forslag til emner institutforum (ikke til rektor-besøg) kunne være: 

• BML 

• Præsentation af nye afdelinger 

• Vision for fremtidig forskning på instituttet 

• Præsentation af instituttets core facilites – fx mht. personale? 

• Anatomi 

 
5. Opdatering på flytning til Nyt SUND 

Punktet blev ikke drøftet. 
 

6. Orientering fra institutleder 
7. Punktet blev ikke drøftet. 

 
8. Orientering fra rådets medlemmer 

Julefrokost bliver decentralt i år. 
 

9. Evt. 

Til næste møde efterspørges gennemgang af lønforhandling på SDU. 

 
 


